

*Szárcsa Hotel*



*Székesfehérvár*

---

Borok pohárral / Wines by Glass / Weine vom Fass

---

FEHÉRBOROK / WHITE WINES / WEISSWEINE

Ft/0,1 l

Ft/0,75 l

**VESZPRÉMI ÉRSEKSÉG** VESPRÍM BLANC 2025 Balatonmellék

990 Ft

7 300 Ft

**GÖNCÖL** FÉLÉDES FURMINT 2024/2025 Tokaj

990 Ft

7 300 Ft

**ETYEKI KÚRIA** IRSAI OLIVÉR 2025 Etyek-Buda

990 Ft

7 300 Ft

**GELAVILLA** OLASZRIZLING 2025 Balatonszőlős

990 Ft

7 400 Ft

**VILLA TOLNAY** VILLAERA Csobánc

1 350 Ft

9 900 Ft

**SZEPSY** FURMINT 2023/2024 Tokaj

2 200 Ft

16 500 Ft

ROZÉK / ROZÉ WINES / ROSÉWEINE

Ft/0,1 l

Ft/0,75 l

**MARTINUS** ROZÉ 2025 Balatonfüred-Csopak

990 Ft

7 300 Ft

**SAUSKA** ROZÉ 2025 Villány

990 Ft

7 300 Ft

VÖRÖSBOROK / RED WINES / ROTWEINE

Ft/0,1 l

Ft/0,75 l

**ETYEKI KÚRIA** RED 2022/2023 Etyek-Buda

990 Ft

7 300 Ft

**MÁRKVÁRT** KADARKA 2024/2025 Szekszárd

1 200 Ft

8 900 Ft

**RUPPERT** MERLOT 2024 Villány

1 500 Ft

10 900 Ft

**IKON** CABERNET FRANC EVANGELISTA 2023/2024 Rádpusztá

1 800 Ft

13 500 Ft

**ST. ANDREA** MERENGŐ EGER 2022/2023 Eger

2 700 Ft

19 900 Ft

---

BORTÁRSASÁG



### **VESZPRÉMI ÉRSEKSÉG VESPRIM BLANC 2025 Balatonmellék**

Egyszerre klasszikus és mai, ismerős és új. A mélyre ható ízek, a vibráló ásványosság és az egyensúlyos szerkezet emelik új szintre az érsekség miseborának fényét. 50% rajnai rizling, 30% olaszrizling, 10% királyleányka, 10% zöldvelteleni mindszentkálai és felsőörsi területekről.

Both classic and contemporary, familiar and new. Deep flavors, vibrant minerality, and balanced structure elevate the brilliance of the archdiocese's mass wine to a new level. 50% Rhine Riesling, 30% Italian Riesling, 10% Királyleányka, 10% Zöldveltelen from the Mindszentkálai and Felsőörsi areas.

Klassisch und modern zugleich, vertraut und neu. Tiefe Aromen, lebendige Mineralität und eine ausgewogene Struktur heben den Messwein der Erzdiözese auf ein neues Niveau.

990 Ft/0,1 l | 7 300 Ft/0,75 l

### **ETYEKI KÚRIA RED 2022/2023 Etyek-Buda**

Merlot és kékfrankos gyümölcs gazdag házasítása. A házasításkor a legfontosabb cél a koncentrált gyümölcsösség élménye. Intenzív piros és fekete bogyós gyümölcsök, friss cseresznye, meggy, feketeszeder, szilva, finom fűszeresség, feketebors, szegfűszeg, étcsokoládé.

A fruit-driven blend of Merlot and Kékfrankos. The primary goal of the blend is to deliver a concentrated fruit experience. Intense red and black berry fruit, fresh cherry, sour cherry, blackberry and plum, with subtle spiciness, black pepper, clove and dark chocolate.

Eine fruchtbetonte Cuvée aus Merlot und Kékfrankos. Oberstes Ziel beim Verschnitt war ein konzentriertes Fruchterlebnis. Intensive Aromen von roten und schwarzen Beeren, frischen Kirschen, Sauerkirschen, Brombeeren, Pflaumen, feine Würze, schwarzer Pfeffer, Nelken und dunkle Schokolade.

990 Ft/0,1 l | 7 300 Ft/0,75 l

### BOLYKI KIRÁLYLEÁNYKA 2025 Eger

Jól mutatja az Egri borvidék és az illatos szőlőfajták harmóniáját. Alapanyagra jellemző parfümösség, gazdag aromatika, a Marinka-dűlő meszes talaja pedig finom ásványosságot és plusz rétegeket ad a kortyhoz.

It beautifully showcases the harmony between the Eger wine region and aromatic grape varieties. The characteristic perfumed and rich aromatics of the grape variety are well expressed, while the limestone-rich soil of the Marinka vineyard adds subtle minerality and extra layers to the palate.

Die Harmonie der Weinregion Eger und der duftenden Rebsorten. Charakteristisch für ihn sind der für die Grundrebsorte typische Duft und die reichen Aromen, während der kalkige Boden des Weinbergs Marinka dem Wein eine feine Mineralität und zusätzliche Geschmacksnuancen verleiht.

6 600 Ft/0,75 l



### BÉLA ÉS BANDI ZÖLDVELTELINI 2025 Balatonszőlős

Egészséges ültetvények, egészséges termés, autentikus, megbízható borok jellemzik a pincészetet. A Sós-kút-dűlő köves talajáról szüretelték, és az élénk savak mellett kiütözik minden, amiért szeretjük ezt a fajtát: zöldfűszerek és fehérbors, frissítő korty, lecsengésben őszibarack.

It was harvested from the stony soil of the Sós-kút vineyard. Besides the lively acidity, everything we love about this variety stands out: green herbs, white pepper, a refreshing palate, with peach on the finish.

Vom Steinboden des Weingartens Sós-kút gelesen, neben den lebendigen Säuren erscheint alles, was wir bei dieser Sorte gerne haben: grüne Gewürzen, weißer Pfeffer und erfrischender Schluck.

7 200 Ft/0,75 l



### GÖNCÖL FÉLÉDES FURMINT 2024/2025 Tolcsa

A Göncöl-sorozat félédes furmintja a Degenfeld-szőlőbirtok elképzelése alapján. Könnyed, fehér gyümölcsös, virágos illat, barackos, érett almás íz. Közepes test, hosszú, finoman édes korty.

The semi-sweet Furmint from the Göncöl series, conjured up by the Degenfeld estate. It's a light wine with white fruit and floral aromas, then peach and ripe apple flavours. Medium-bodied, long, subtly sweet palate.

Halbsüßer Furmint des Göncöl-Sortiments aufgrund der Vorstellung des Degenfeld-Weingutes. Leichter, blumiger Duft mit weißen Früchten, sowie ein Geschmack von Pfirsich und reifem Apfel. Mittlerer Körper und ein langer, fein süßer Duft.

990 Ft/0,1 l | 7 300 Ft/0,75 l



---

### ETYEKI KÚRIA IRSAI OLIVÉR 2025 Etyek-Buda

Frissítő citrusok, bodza, szőlővirág, intenzív aromatika. A korty ropogós, könnyű, de tartalmas, frissítő savakkal, alacsony alkohollal. Ízig-vérig örömbor a nyári mindennapokra, akár önmagában, akár fröccsben is.

Refreshing citrus, elderberry, grape blossom, intense aromatics. The sip is crisp, light, but substantial, with refreshing acids, low alcohol. A truly enjoyable wine for everyday summer, either on its own or in a spritz.

Erfrischende Zitrusnoten, Holunderbeere, Traubenblüte, intensive Aromen. Der Wein ist spritzig, leicht und dennoch gehaltvoll, mit erfrischender Säure und niedrigem Alkoholgehalt. Ein wahrhaft genussvoller Wein für den Sommer, pur oder als Spritz.

990 Ft/0,1 l | 7 300 Ft/0,75 l



### GELLAVILLA OLASZRIZLING 2025 Balatonszőlős

Élénk illat, virágos karakter, frissebb ízek. Mellette a megszokott finom rizlingízek, szomjoltó kortyok, kerekiség. A tartalmat az öreg tőkék, a visszafogott terhelés és a jó napra igazított szüret adja.

A lively aroma, floral character, fresher flavors. Along with the usual fine Riesling flavors, thirst-quenching sips, roundness. The content is provided by the old capitals, the restrained load and the harvest adjusted to a good day.

Ein lebendiges Aroma, blumiger Charakter, frischere Geschmacksnoten. Dazu die gewohnt feinen Riesling-Aromen, durstlöschender Genuss und ein runder Geschmack. Der Gehalt resultiert aus den alten Trauben, der zurückhaltenden Fülle und der optimalen Lese.

990 Ft/0,1 l | 7 400 Ft/0,75 l



### KONYÁRI LOLIENSE FEHÉR 2025 Balatonboglár

Sauvignon blanc és a chardonnay, mellettük pedig az olaszrizling kerekíti az összképet. Precíz, pontos, telt ízű örömbor. Virágosság, sárga gyümölcsök, visszafogott savasság, csontszáraz zárás.

Sauvignon blanc and chardonnay, with the Italian Riesling next to them, round out the overall picture. A precise, precise, full-flavored wine of pleasure. Floral, yellow fruits, restrained acidity, bone-dry finish.

Sauvignon Blanc und Chardonnay, zusammen mit dem italienischen Riesling, runden das Gesamtbild ab. Ein präziser, vollmundiger Genusswein. Blumige Aromen, gelbe Früchte, zurückhaltende Säure, knochentrockener Abgang.

7 400 Ft/0,75 l



---

### SAUSKA TOKAJ SÁRGAMUSKOTÁLY 2025 Tokaj

Kategóriájában a húsosabb, testesebb karaktert testesíti meg. A korty egyszerre savas és finom, édes tónusos, egy végtelen elegáns muskotály. Bodza, szőlő, trópusi gyümölcsök, virágok.

This one represents the meatier, fuller bodied character of the variety. The palate is both suitably acidic and delicious, with sweet tones – an infinitely elegant Muscat. Linden flower, grapes, tropical fruits and flowers.

In seiner Kategorie verkörpert er den fleischigen, vollmundigen Charakter. Der Schluck ist zugleich säurehaltig und fein, mit süßen Tönen, ein besonders eleganter Muskateller. Holunder, Trauben, tropische Früchte, sowie Blumen.

7 800 Ft/0,75 l



### KREINBACHER NAGY-SOMLÓI TRAMINI 2024/2025 Somló

Acéltartályban erjedt és érlelődött. Friss must és szőlő illat, hűvös, virágos jegyekkel. Az ízben a citrusok és könnyed gyümölcsösség mellett némi méz és a Somló dűlőire jellemző mineralitás is felismerhető.

Fermented and matured in steel tanks. It opens with a scent of fresh must and grapes, complemented by cool, floral notes. In the taste, in addition to citrus and light fruitiness, some honey and the minerality typical of the Somló vineyards can also be recognized.

Im Stahltank vergoren und ausgebaut. Er duftet nach frischem Most und Trauben, untermalt von kühlen, floralen Noten. Am Gaumen zeigen sich neben Zitrusfrüchten und einer leichten Fruchtigkeit auch Honig und die für die Weinberge von Somló typische Mineralität.

7 900 Ft/0,75 l



### FIGULA SAUVIGNON BLANC 2025 Balatonfüred

Figula Misi borainál a kiindulópont mindig a termőhely, a Balaton-felvidék karakterének megmutatása. Ehhez társul egy jól felismerhető stílus – érett alapanyag, koncentrált, mégis élő korty, mélyebb rétegekkel.

For Misi Figula, the starting point is always the terroir – expressing the character of the Balaton Highlands. This is paired with a clearly recognizable style: ripe fruit, a concentrated yet vibrant palate, with deeper layers.

Einer der erfolgreichsten Weine von Béla & Bandi, Jahr für Jahr. Sein klares und angenehmes Aroma erinnert an reife, weißfleischige Pfirsiche, Birnen und eine feine Würze. Am Gaumen ist er feurig, aber rund und leicht zu trinken, wobei Pfirsiche dominieren, begleitet von einem Hauch Grapefruit.

8 100 Ft/0,75 l



---

### BALASSA BALASSA 2025 Tokaj

Könnyed, mégis tartalmas. A kortyban ropogós alma, citrusok, egy kevés fehér húsú barack és egy enyhe sós-krétás karakter. Minden benne van, amiért ezt a fajtát szeretni lehet.

Light yet substantial. On the palate, it reveals crisp apple, citrus, a touch of white peach and a subtle saline-chalky note that gently highlights Furmint's natural character. It has everything there is to love about this variety.

Leicht und doch gehaltvoll. Knackiger Apfel, Zitrusfrüchte, ein Hauch von weißem Pfirsich und eine leicht salzig-kreidige Note. Diese Sorte hat alles, was man sich wünscht.

8 300 Ft/0,75 l



### LÉGLI CHARDONNAY 2024/2025 Balatonboglár

„Lössös, agyagos dűlőkből kézzel szüretelt alapanyag. Egy éves tartályos érlelés. Feszes, zamatgazdag és fiatalos bor. Fehér gyümölcsök tobzódása az elején, trópusi gyümölcsök a végén.

From loess and clay slopes, and the fermentation is carefully controlled. One year of tank ageing. A taut, flavour-rich and youthful wine. A burst of white fruits at the beginning, followed by tropical fruits on the finish.

Aus Löss- und Lehmböden. Nach einem Jahr Reifung im Tank können wir einen straffen, vollmundigen und jugendlichen Wein ins Glas gießen. Ein Feuerwerk weißer Früchte im Antrunk, tropische Früchte im Abgang.

8 900 Ft/0,75 l



### PANNONHALMI FŐAPÁTSÁG RAJNAI RIZLING 2024/2025 Pannonhalma

Elegáns és harmonikus. Tartályban erjedt és érett. Illatában fehér őszibarack, érett citrusok, zöldalma és finom virágos jegyek. A kortyban feszes savak, lédús gyümölcsösség. Precíz, fajtajelleges és minden ízében a pannonhalmi terroirt tükrözi – igazán értékes rizling.

Elegant and harmonious. It was fermented and matured in tanks. On the nose, aromas of white peach, ripe citrus, green apple and subtle floral notes. On the palate, vibrant acidity, juicy fruitiness. Precise, varietally pure and in every respect a reflection of Pannonhalma's terroir – a truly remarkable Riesling.

Präziser, sortenspezifischer Wein, der in all seinen Aromen das Terroir von Pannonhalma widerspiegelt – ein echt wertvoller Riesling.

8 900 Ft/0,75 l



---

### VILLA TOLNAY VILLAERA Csobánc

Összjáték kedvenc fajtákkal, jó évjáratokkal, válogatott hordókkal és az elnyújtott érlelés utánózhatatlan ízeivel. A Villaera egyfajta összegzés a Villa Tolnay-tól. Nem tervezték zászlóshajónak, mégis hamar a legfelismerhetőbb Villa Tolnay borrá vált. Rendhagyó, spéci.

A harmonious interplay of favourite grape varieties, excellent vintages, selected barrels and the inimitable flavours of extended ageing. The Villaera is, in a sense, a synopsis of Villa Tolnay. It wasn't intended as a flagship, yet it quickly became the most recognizable Villa Tolnay wine. Unconventional, special.

Eine Kombination aus beliebten Rebsorten, guten Jahrgängen, ausgewählten Fässern und den unvergleichlichen Aromen der langen Reifung. Villaera ist gewissermaßen die Essenz von Villa Tolnay. Ungewöhnlich, besonders.

1 350 Ft/0,1 l | 9 900 Ft/0,75 l



### ST. ANDREA ÖRÖKKÉ 2024/2025 Eger

A legjobb dűlőkről, a legszebb alapanyagokból készült a birtok "tüzes hordóválogatása. Hárslevelű gerinc, mellette sauvignon blanc és furmint, fűszerként szürkebarát és olaszrizling. Hűvös karakter, élénk savszerkezet, erőteljes, de elegáns hordós jegyek. Az egri terroir kristálytisza megnyilvánulása.

The estate's "fiery barrel selection" was again made from the best parcels and the finest grapes. A backbone of Hárslevelű, complemented by Sauvignon Blanc and Furmint, with Pinot Gris (Szürkebarát in Hungarian) and Olaszrizling adding spice. It shows a cool character with lively acidity, pronounced yet elegant oak notes. A pure expression of Eger terroir.

Wird aus den besten Weinbergen und erlesensten Zutaten hergestellt. Kühle Natur, lebendige Säure, kraftvolle und zugleich elegante Fassnoten. Ein kristallklarer Ausdruck des Eger-Terroirs.

10 600 Ft/0,75 l



### KIKELET TARCAL HÁRSLEVELŰ 2023/2024 Tokaj

A pince esszenciája, igazi birtokbor. Illatában apró fehér virágok, körte, birs, lime, trópusi gyümölcsök. A korty filigrán és élénk: mandarin, fehér húsú grépfrút, a hárslevelűre jellemző mézes tónussal.

The essence of the cellar, a true estate wine. On the nose, delicate white flowers, pear, quince, lime, with tropical fruits. The palate is delicate and lively, with mandarin, grapefruit and the honeyed tone characteristic of Hárslevelű.

Die Essenz des Weinkellers, ein wahrer Gutswein. Das Aroma erinnert an zarte weiße Blüten, Birne, Quitte, Limette und tropische Früchte. Am Gaumen ist er filigran und lebendig: Mandarine, weißfleischige Grapefruit, mit einer für Limetten typischen Honignote.

10 600 Ft/0,75 l



---

## FÖLDI BÁLINT KÉKNYELŰ 2023/2024 Badacsony

A választék klasszikusa, Bálint kedvenc fajtája. Három parcella termése. A sűrűségről szólnak, savban, ízekben és tartalomban is gazdagok, stabil lábakon állnak. Kóstolva olyan, mint egy sebes sodrású folyó.

A classic of the range and Bálint's favourite variety. The grapes come from three parcels. All about density – rich in acidity, flavour and substance, standing on solid ground. Tasting the Kéknyelű is like watching a fast-flowing river.

Der Klassiker der Auswahl, Bálints Lieblingssorte. Die Früchte stammen aus drei Parzellen. Sie zeichnen sich durch Dichte, Säurereichtum, Aromenreichtum und Substanz aus und stehen stabil. Im Geschmack gleicht sie einem reißenden Fluss.

11 800 Ft/0,75 l



## SZEPSY FURMINT 2023/2024 Tokaj

Hordóban és tartályban erjesztve, 7 hónapon át új és másodtöltésű tölgyfahordóban érlelve. Gyümölcs, teltség, ásványosság, mindegyik pontos helyen és arányban. Intenzív karakter, az illatban körte, alma és kevés méz, a korty krémes, citrusos és széles, a háttérben finom sóssággal.

Fermented in barrel and tank, then aged for 7 months in new and second-fill oak barrels. Fruitiness, richness and minerality, all in the right place and balance. Intense character, with aromas of pear, apple and a hint of honey. The palate is creamy, citrusy with subtle saltiness and elegant structure.

In Fässern und Tanks vergoren, 7 Monate in neuen und gebrauchten Eichenfässern gereift. Frucht, Fülle und Mineralität – alles harmonisch und perfekt aufeinander abgestimmt.

2 200 Ft/0,1 l | 16 500 Ft/0,75 l



### MARTINUS KÉKFRANKOS ROSÉ 2025 Balatonfüred-Csopak

Légies rosé kékfrankosból a Tagyon-hegyről, provençe-i stílusban elkészítve. Visszafogott illat, szamóca és málna. Kerek savak. Grapefruit, hibiszkusz és sárgadinnye.

An ethereal rosé made from Kékfrankos grapes from Tagyon Hill, crafted in a Provençal style. The nose is restrained, with notes of wild strawberry and raspberry. Rounded acidity, grapefruit, hibiscus and cantaloupe.

Ätherischer Roséwein aus Blaufränkisch vom Tagyon-Berg, im Provençe-Stil hergestellt. Zurückhaltender Duft, Erdbeere und Himbeere. Runde Säuren. Grapefruit, Hibiskus und Honigmelone.

990 Ft/0,1 l | 7 300 Ft/0,75 l



### SAUSKA ROSÉ 2025 Villány

A Sauska Rosé a megújulás igazi nagymestere. A kezdetben sötétebb, villányi vonalról jó pár éve átsorakozott a könnyedebb, provençe-i példákhoz, a kékfrankosnak köszönhetően megtartva helyi karakterét.

Sauska Rosé is a true master of renewal. It has moved from the initially darker, Villány line to the lighter, Provençal examples a few years ago, retaining its local character thanks to the Kékfrankos.

Sauska Rosé ist ein wahrer Meister der Erneuerung. Vor einigen Jahren wandelte sich die Linie von der ursprünglich dunkleren Villány-Linie hin zu den helleren provenzalischen Varianten, wobei sie dank der Rebsorte Kékfrankos ihren lokalen Charakter bewahrte.

990 Ft/0,1 l | 7 300 Ft/0,75 l



### JÁSDI KÉKFRANKOS 2024/2025 Csopak

Üde és gyümölcsös bor, élénk savakkal, könnyed szerkezettel. Inkább a frissességről és a ritmusról szól, mint a súlyról. A vörösborok olaszrizlingje – természetes, jól iható, magától értetődő.

A fresh and fruity wine with lively acidity and a light structure. It's more about freshness and rhythm than weight. The Olaszrizling of red wines – natural, easy-drinking and self-evident.

Ein frischer, fruchtiger Wein mit lebendiger Säure und leichter Struktur. Frische und Rhythmus stehen hier im Vordergrund, nicht die Fülle. Der italienische Riesling unter den Rotweinen – natürlich, unkompliziert und selbsterklärend.

7 300 Ft/0,75 l



### VIDA PÉTER IDYLL BIKAVÉR 2022/2023 Szekszárd

Igazi „poharazós” bor, laza szövetű bikavér, kékfrankos gerincű házasítás bordeaux-i fajtákkal, kevés kadarkával, végül pár százalék syrah-val. Az érlelés acélban és klasszikus nagy ászokhordókban zajlott, így maradt ilyen könnyű kortyú. Best buy.

This is a true 'by the glass' wine – an easy-drinking Bikavér with a Kékfrankos backbone, blended with Bordeaux varieties, a touch of Kadarka, and a hint of Syrah. Aged in stainless steel and classic large oak barrels, it retained its light, quaffable charm. A best buy.

Ein echter Stierblut für die Alltage, mit lockerer Textur, ein Verschnitt aus Blaufränkisch als Grundwein und Bordeauxer Sorten, mit wenig Kadarka und schließlich ein paar Prozent Syrah ergänzt.

8 800 Ft/0,75 l



### MÁRKVÁRT KADARKA 2024/2025 Szekszárd

Organikus művelés, Gyűszű-völgy- és Jobbremete-dűlők termése, pár nap héjon áztatás, spontán erjedés. Érlelésfinomseprőveltartályban, atavaszipalackozásig. Fűszer, gyümölcs, napfény Szekszárdról. Szűretlen, derítetlen töltés.

Organically cultivated, made from fruit of the Gyűszű-völgy and Jobbremete vineyards, with a few days of maceration and spontaneous fermentation. Aged on fine lees in tanks until spring bottling. Spiciness, fruitiness and sunshine from Szekszárd. Unfiltered and unfined.

Biologischer Anbau, Lese aus den Weinbergen Gyűszű-völgy und Jobbremete, mehrtägige Maischegärung, spontane Gärung. Ausbau in Tanks mit feinem Ginster bis zur Abfüllung im Frühjahr. Aromen von Gewürzen, Früchten und Sonnenlicht aus Szekszárd. Unfiltriert, ungeklärt.

1 200 Ft/0,1 l | 8 900 Ft/0,75 l



---

### **VESZPRÉMI ÉRSEKSÉG VESPRIM ROUGE 2023/2024 Balatonmellék**

Elegáns és gazdag. Lehengerlő, úvilági borokra jellemző precizitás, illatban marcipán, cseresznye, szeder és dohány. Ízben érett szilva és meggy.

It's elegant and rich with the appealing precision typical of New World wines. Marzipan, cherry, blackberry and tobacco on the nose. Ripe plums and sour cherries on the palate.

Elegant und reichhaltig, für Weine der Neuen Welt charakteristische Präzision, im Duft Marzipan, Kirsche, Brombeere und Tabak. Im Geschmack reife Pflaume und Sauerkirsche.

8 900 Ft/0,75 l



### **BALLA KOLNA FEKETELEÁNYKA 2023/2024 Erdély-Arad**

Szilvás, szedres, intenzív ízű, finoman fűszeres bor. A karaktere és mélysége az úvilági malbecsek élményét idézi: buja, meleg tónusú, mégis kellően elegáns.

Plum- and blackberry-flavoured, intense, with a subtle spiciness. Its character and depth evoke the experience of New World Malbecs: lush, warm-toned, yet sufficiently elegant.

Ein Wein mit Aromen von Pflaume und Brombeere, intensivem Geschmack und feinen Gewürzen. Sein Charakter und seine Tiefe erinnern an die Malbecs der Neuen Welt: üppig, warm und dennoch elegant.

9 600 Ft/0,75 l



### **ST. ANDREA ÁLDÁS (BIKAVÉR SUPERIOR) 2024 Eger**

Ilyen az, amikor minden együtt áll: a fajták harmóniája, a termőhely, egy patinás pince és benne egy precíziós borász. Kékfrankos, merlot, cabernet franc, pinot noir, syrah, kadarka és cabernet sauvignon bikavére, tartályban erjesztve, 11 hónapon át hordózva.

This is what happens when everything coincides: the harmony of varieties, the place of growth, the ancient cellar and a precise winemaker in it. Kékfrankos, Merlot, Cabernet Franc, Pinot Noir, Syrah, Kadarka and Cabernet Sauvignon, fermented in tanks, aged for 11 months in barrels.

Ein typischer Fall, wenn alles in Balance steht: die Harmonie der Sorten, das Anbaugebiet, ein altehrwürdiger Keller und der präzise Winzer darin.

10 200 Ft/0,75 l



---

### ETYEKI KÚRIA PINOT NOIR 2024 Etyek-Buda

Izgalmas és termőhelyi, burgundi stílusú Pinot Noir a mészköves általajú, löszös Kis és Nagy Látó-hegy dűlőkből. Tartályban erjesztve, majd 15 hónapig tölgyben érlelve. Illatában hűvösség és meggy, ízében málna, szamóca.

An exciting Pinot Noir with notable terroir character, made in a Burgundian-style, from the Kis and Nagy Látó-hegy vineyards with their limestone subsoil. Fermentation in tanks, then, it was aged for 15 months in oak. Coolness and sour cherry on the nose, followed by raspberry and strawberry on the palate.

Spannender Pinot Noir mit Noten des Anbaugebietes im Burgunder Stil, aus den Weingärten Kis und Látó-hegy, mit kalkigem Lößboden. Im Duft Kühle und Sauerkirsche, im Geschmack Himbeere und Erdbeere.

10 300 Ft/0,75 l



### HOMOLA SYRAH 2023 Balatonfüred-Csopak

Füst, olíva, só, érettség. Klasszikus, fűszeres, a korábbi évjáratoknál eggyel lazább szövésű. Kézi szüret után hagyományosan, nyílt kádban erjedt spontán, majd használt hordókban érett két éven át. Szüretlen töltés.

Smoke, olives, salt, maturity. A classic, spicy Syrah from the estate's central vineyard, Hajnóczy, showing a slightly looser structure than previous vintages. After hand-harvesting, it underwent traditional spontaneous fermentation in open vats, then it was aged for two years in used barrels. Bottled unfiltered.

Rauch, Olive, Salz, Reife. Klassisch, würzig, etwas lockerer als frühere Jahrgänge. Nach der Handlese erfolgte die Spontangärung in einem offenen Gärbottich, anschließend reifte der Wein zwei Jahre in gebrauchten Fässern. Unfiltriert abgefüllt.

10 300 Ft/0,75 l



### RUPPERT MERLOT 2024 Villány

Meleg, érett, enyhén húsos illatjegyek, sűrű szövésű, lekváros, sült paradicsomra emlékeztető korty, melyet visszafogott hordófüszerek kereteznek.

Warm, ripe, slightly meaty aromas, then a dense, jammy palate reminiscent of roasted tomatoes, framed by subtle barrel spices.

Warme, reife, ein bisschen fleischige Duftnoten, mit dichter Struktur und einem an gebackene Tomate erinnernden Schluck, der mit zurückhaltenden Fass-Gewürzen ergänzt wird.

1 500 Ft/0,1 l | 10 900 Ft/0,75 l



---

### SAUSKA CABERNET SAUVIGNON 2021/2022 Villány

Élénk illat, feketeszeder, bodzabogyó, kakaó és finom hordósság. Ízben érett gyümölcsök, fekete bogyósok, szilva, visszafogott gyógynövényes fűszeresség. Húsos, gazdag korty, hosszú, paprikás lecsengés.

Lively nose of blackberry, elderberry, cocoa and subtle oak notes. Ripe fruits, black berry fruit, plums, restrained medicinal herbs on the meaty, rich palate, followed by a long, peppery finish.

Greller Duft mit Brombeeren, Holunderbeeren, Kakao und feinem Fass. Im Geschmack reife Frucht, schwarze Beerenfrucht, Pflaumen, zurückhaltende Kräuterwürze. Der Schluck ist fleischig und reichhaltig mit einem langen, pfeffrigen Abklang.

11 000 Ft/0,75 l



### GÜNZER ÖRDÖGÁROK 2020/2021 Villány

Az Ördögárok Cuvée kizárólag a legjobb évjáratokban készülhet el. Bordeaux-i házasítás szigorú arányokkal. Ibolya, rumos-meggy, eukaliptusz, kakaó és füstösség, az alacsony tőketerhelés révén vastag, koncentrált, érett ízek, robosztus tanninnal és jó érlelhetőséggel.

The Ördögárok Cuvée, is made only in the best vintages. A Bordeaux-style blend with strict proportions. Violet, rum-soaked cherry, eucalyptus, cocoa and smokiness. Thanks to low yields, it shows dense, concentrated, ripe flavours with robust tannins and good ageing potential.

Veilchen, Rum-Sauerkirsche, Eukalyptus, Kakao und Rauchnoten; dank der geringen Weinstockbelastung dichte, konzentrierte, reife Aromen mit kräftigen Tanninen.

11 900 Ft/0,75 l



### HEIMANN BARBAROSSA 2022 Szekszárd

A Barbarossa híd két generáció és két borászati stílus között: benne van a klasszikus Heimann borok túlcsoorduló, hedonisztikus karaktere, a bor magja szinte édes érzetű, majd egy nagyon finom szárazság köszön be, ami vérbeli chiantikat juttat eszünkbe. Nagy bor, jól eltalálták.

Barbarossa serves as a bridge between two generations and two wine-making styles: it embodies the overflowing, hedonistic character of classic Heimann wines, with a core that feels almost sweet, followed by a very fine dryness that reminds us of true Chiantis. A great wine that's perfectly crafted.

Eine Brücke zwischen zwei Generationen und zwei Weinstilen: ein überschwänglichen, hedonistischen Charakter, gefolgt von einem an echten Chianti erinnernden Charakter. Großer Wein, gut gemacht.

13 900 Ft/0,75 l



---

### **IKON CABERNET FRANC EVANGELISTA 2023/2024 Rádpusztza**

Legendás, nagy múltú cabernet franc Rádpusztáról. Fajtajelleges, markáns és mély: meleg karakter, fűszeresség és bogyósok, eukaliptusz, feketeszeder, finom étcsokoládé, határozott tanninszerkezettel.

A legendary, time-honoured Cabernet Franc from Rádpusztza, Varietally pure, bold and deep - with a warm character, spiciness, berry notes, eucalyptus, blackberries, fine dark chocolate, a firm tannin structure and great length.

Legendäre, traditionsreiche Cabernet Franc aus Rádpusztza. Sortenspezifisch, markant und tief: warmer Charakter, Würzigkeit und Beerenfrüchte, Eukalyptus, schwarze Brombeere, feine Bitterschokolade, ausgeprägte Tanninstruktur und langer Abschluss.

1 800 Ft/0,1 l | 13 500 Ft/0,75 l



### **GERE KOPAR 2021/2022 Villány**

A Gere család emblemikus házasítása. Intenzív illat, fekete és piros bogyósok, finom füstösség, enyhe mineralitás. A kishordós érlelés fűszerei harmóniában a gyümölcs karakterrel. Komplex, de lendületes. A Koparelegánsarca, csupa élet és vitalitás. Aprólékosan kidolgozott részletek, kiegyensúlyozott szerkezet.

The Gere family's iconic wine. Intense nose of black and red berry fruit, with subtle smokiness and a hint of minerality. The spice notes from barrel ageing are in harmony with the fruit-forward character. Complex yet vibrant. Brimming with life and vitality. Meticulously crafted details, a balanced structure.

Der emblematische Verschnitt der Familie Gere. Intensiver Duft, schwarze und rote Beeren, feine Rauchigkeit, leichte Mineralität. Komplex, aber lebendig. Gründlich ausgearbeitete Details.

18 900 Ft/0,75 l



### **ST. ANDREA MERENGŐ 2022/2023 Eger**

A borászat egyik legfontosabb bora, a teljes birtokot, különböző területeket, dűlőket, talajokat, fajtákat és hordókat bemutató házasítás. Rengeteg gyümölcs és fűszer, meggy, szilva, fekete cseresznye, szegfűszeg és fahéj aromái mutatkoznak. Feszes korty, puha tanninokkal.

One of the most important wines of the winery is a blend representing the entire estate, the different areas, vineyards, soils, varieties and barrels. It shows plenty of fruits and spices, from sour cherry, plum, black cherry to clove and cinnamon. The palate is taut with soft tannins.

Eine der wichtigsten Weine der Kellerei, ein Verschnitt, der das ganze Weingut, die verschiedenen Gebiete, Weingärten, Böden, Sorten und Fässer vorstellt.

2 700 Ft/0,1 l | 19 900 Ft/0,75 l



---

### TAKLER PRIMARIUS MERLOT 2019/2020 Szekszárd

Ikonicus merlot Szekszárdról, kizárólag a legjobb évjáratokból. Komplex illat, pohárban szellőzve folyamatosan más és más arcát mutatja, vanília, fekete cseresznye, szilvalekvár. Elegáns korty, kezdetben cseresznye, fekete ribizli, majd csokoládés, fűszeres jegyek.

Iconic merlot from Szekszárd, exclusively from the best vintages. Complex aroma, constantly showing different faces when aerated in the glass, vanilla, black cherry, plum jam. Elegant sip, initially cherry, black currant, then chocolate, spicy notes.

Legendärer Merlot aus Szekszárd, ausschließlich aus den besten Jahrgängen. Komplexes Aroma, das beim Belüften im Glas immer wieder neue Facetten offenbart: Vanille, Schwarzkirsche, Pflaumenmarmelade. Eleganter Genuss: Zunächst Kirsche, schwarze Johannisbeere, dann Schokolade, würzige Noten.

22 000 Ft/0,75 l



### PANNONHALMI INFUSIO 2022/2023 Pannonhalma

80% merlot és 20% cabernet franc - a merlot határozza meg a bor puha, bársonyos oldalát, a franc adja a tartást és a lendületet. Harmónia, mélységgel, eleganciával. Klasszikus, nemes és nagyvonalú.

80% Merlot and 20% Cabernet Franc - the Merlot determines the soft, velvety side of the wine, the Cabernet Franc gives the hold and momentum. Harmony, with depth, elegance. Classic, noble and generous.

Merlot und Cabernet Franc - der Merlot verleiht dem Wein seine weiche, samtige Seite, der Cabernet Franc sorgt für Struktur und Fülle. 19 Monate in kleinen Eichenfässern gereift. Wunderbar reife Früchte, sanfte Tannine und edle Fasswürze. Harmonisch, tiefgründig und elegant. Klassisch, edel und großzügig.

23 000 Ft/0,75 l



### **SZEPSY MÁD FURMINT KÉSŐI SZÜRET 2021 Mád**

Gazdag illat- és ízvilágú, testes és harmonikus, botritiszmentesen, de maximális érésben. Tartályban hűtve erjedt, 300 l-es új és egyszer használt tölgyfahordókban ért 6 hónapot és 86,2 gramm maradékcukorral került palackba. Termőhelyét letagadhatatlanul ásványos, vibráló, finoman édes és gyümölcsös bor, birsszel, körtével és citrusokkal.

Rich, full-bodied and harmonious, without botrytis, but at maximum ripeness. Aged for six months in new and second-fill, 300-litre oak barrels and was bottled with 86.2 grams of residual sugar. Showing its place of origin, it's undeniably mineral, vibrant, subtly sweet and fruity, with quince, pear and citrus

Aromatisch und geschmacksintensiv, vollmundig und harmonisch. Ein unverkennbar mineralischer, lebendiger, zart-süßer und fruchtiger Wein mit Noten von Quitte, Birne und Zitrusfrüchten.

24 900 Ft/0,75 l



### **PATRICIUS 6 PUTTONYOS ASZÚ 2017 Tokaj**

Klasszikus aszú a spektrum érett végéről. Mély és tartalmas. Kajszi, méz, őszibarack és finoman dohányos, botritiszes karakter. Komplex, hosszú, krémes.

A classic Aszú from the ripe end of the spectrum. Deep and substantial. Apricot, honey, peach and a subtle, smoky botrytis character. Complex, long and creamy.

Ein klassischer Aszú aus dem reifen Bereich. Tiefgründig und vollmundig. Aromen von Aprikose, Honig, Pfirsich und eine feine Rauchnote mit einem Hauch von Botrytis. Komplex, lang anhaltend, cremig.

37 000 Ft/0,5 l



|                                                 |                                   |
|-------------------------------------------------|-----------------------------------|
| <b>HUNGÁRIA</b> EXTRA DRY                       | 2 300 Ft/0,2 l    6 700 Ft/0,75 l |
| <b>HUNGÁRIA</b> EXTRA DRY ALKOHOLMENTES         | 6 700 Ft/0,75 l                   |
| <b>HUNGARIA</b> IRSAI OLIVÉR DOUX               | 6 700 Ft/0,75 l                   |
| <b>ETYEK KÚRIA</b> SAUVIGNON BLANC BRUT         | 6 700 Ft/0,75 l                   |
| <b>ASTI</b> CINZANO ÉDES                        | 9 900 Ft/0,75 l                   |
| <b>ASTI</b> MARTINI                             | 9 900 Ft/0,75 l                   |
| <b>SAUSKA</b> EXTRA DRY PEZSGŐ                  | 9 000 Ft/0,75 l                   |
| <b>KÁRÁSZTELEK</b> CARASSIA ROSÉ BRUT           | 13 900 Ft/0,75 l                  |
| <b>KREINBACHER</b> BRUT NATURE                  | 14 500 Ft/0,75 l                  |
| <b>KREINBACHER</b> PRESTIGE BRUT                | 15 900 Ft/0,75 l                  |
| <b>LEGRAS&amp;HAAS</b> INTUITION BRUT Champagne | 23 000 Ft/0,75 l                  |
| <b>BILLECART-SALMON</b> BRUT RÉSERVE Champagne  | 33 900 Ft/0,75 l                  |



|                                                  |               |
|--------------------------------------------------|---------------|
| <b>PANNONHALMI MEGGYLIKŐR</b>                    | 1 500 Ft/2 cl |
| <b>AGÁRDI FEKETECSERESZNYE PÁLINKA MIRACULUM</b> | 1 500 Ft/2 cl |
| <b>AGÁRDI IRSAI SZŐLŐ MIRACULUM</b>              | 1 500 Ft/2 cl |
| <b>AGÁRDI BIRS</b>                               | 1 500 Ft/2 cl |
| <b>AGÁRDI CIGÁNYMEGGY</b>                        | 1 500 Ft/2 cl |
| <b>AGÁRDI PIROS VILMOSKÖRTE PÁLINKA</b>          | 1 500 Ft/2 cl |
| <b>AGÁRDI KAJSZI</b>                             | 1 600 Ft/2 cl |
| <b>AGÁRDI BODZA</b>                              | 1 600 Ft/2 cl |
| <b>BESTILLO SZILVA</b>                           | 1 600 Ft/2 cl |
| <b>BESTILLO GÖNCI KAJSZIBARACK</b>               | 1 600 Ft/2 cl |
| <b>AGÁRDI VÉRNARANCSPÁRLAT</b>                   | 1 600 Ft/2 cl |
| <b>AGÁRDI MÁLNAPÁRLAT</b>                        | 1 700 Ft/2 cl |
| <b>AGÁRDI ÉRLELT SZILVA</b>                      | 1 700 Ft/2 cl |

